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Stanovanjsko gospodarstvo na rešetu
Se nl vse v redu — Zagotovitev delegatske osnove — Sistem nagrajevanja projektantov — Poživiti hišno samoupravo

Delegatd občinske kooference ZKS Be-
Hgrad so na 18. sejl spregovorili o neka-
terih idejnopolitičnih vprašanjih v zvezJ
s prostorskim planiranjem, zemljiSko po-
IdtDto in stanovanjsko-komunalno gradnjo
T občtral ter razpravljali o natogah komu-
nistov to o delu organov občinske kon-
feronce KS v letu 1976.

Stanovanjsko gospodarstvo je prav go-
tovo eno od zelo pomembnih področlj. Re-
zultati v zadnjih letih so dobrl in pozi-
tivni, Se vedno pa se pojavljajo manjše
težave, kl zavirajo njegov uspe&en razvoj.
Zato bo treba napore usmeritl predvsem
T re&ttev ključnih problemov. Pomembno
Je pTBdvsem uVrJBvanJe d»\ega\stoh odno-
aov v stanovanjski samoupravi, torej zago-
tovitev čim &irše delegatske osnove za sa-
moupravno odločanje v zdniženem delu
tai drugih organiaacijah ter skupnostih, ka-

kor tudi na zbofih stanovalcev, hižnih sve-
tih in v krajevnih skupnostih.

Povsod, kjer še ni hišne samouprave,
je treba fcakoj oblikavati zbor stanovaicev
in hišne svete. Prav talco je treba priteg-
niti delovne ljudi in občane k obravnavi
samoupravnega" sporazuroa o osnovah pla-
na samoupravne stanovanjske skupnosti
Bežigrad za razdobje 1976—BO, saj izteče
letos veljavnost sedanjega samoupravnega
sporazuma. Delovni ljudje in občani se bo-
do moraLt torej odločiti, koliko sredstev
bodo v bodoče namenjali od svojega oseb-
nega dohodka za stanovanjsko gradnjo.

Zavzeti se bo treba za izdelavo stan-
fianiov T& •aifc-anistiimo proiftttiraaie tosn-
pletnih stanovanjskih naselij ter izdelavo
sistema nagrajevanja projektantov, ki bi
slonel na iskanju cenejših in racionalnej-
Ših reSitev. Prav tako bo treba izdelati teh-

nifine pogoje, skaterimibidoločili metodo
iogijo za oMikovanje een in razlik v ceni
stanovanj, kvaliteto in opremo stanovanj,
garantajske roke za gradbeina in zaključna
dela in druge pogoje, ki bd poaitivno vpli-
vali na dvig kvalitete in hitrost gradnje
ter 3 tem na zaiižanje cen stanovanj.

Da 1H vse te probleme uspeSno rešill,
je treba ustrezno organizirati strokovne
službe. Vso pozoraost je treba posvetiti
kadrovskim in drugim problemom v or-
ganizaciji zdmžeoega dela Staninvest ter
tako poraagati pri formiranju take spe-
cialisirane organizaije združenega dela, ki
bo s svojmi strokovnimi kadri sposobna

moupravno in stanovanjsko skupnost.
Vzpodbuditi je treba obfiane, da bodo z
namenskim varčevanjem pripomogli k po-
spešeni stanovanjski gradnji.

Tudi odprava barakarskih naselij je
ena pomembnih nalog, ki jo bo treba čim-
prej reSiti. Spremenitl bo treba neuskla-
jeno zakCHiodajo na področju stanovanj-
skega gospodarstva in to od aktov o or-
ganiziranosti stanovanjskega gospodarstva
v Ljubljani do vseh normat-iviiih aktov
stanovanjske skupnosti Bežigrad. Posebno
odgovorno se je treba lotiti zagotavljanja
socialiiih in ektHiomskih meril za Čim bolj
objektivno delitev družbeno-najemnih sta-
novanj, s tem da imajo prednost pred-
vsem tisti delovni ljudje in občani, ki ni-
majo stanovanja ali stanujejo v težkih, sta-
novanjskih razonerah.

To je le iM îaj nalog, ki jih je treba
na področju stanovanjskega gospodarstva
rešiti, hkrati s tem pa bo treba odpraviti
tudi vse negativne pojave, fci se pojavlja-
jo na področju zemljiške polifike.


